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Annoncering – Opstart af ældrerådsvalg 

- Meget passende i maj 
- Også passende i forhold til kandidaterne 
- Har fået ros for annonceringen.  
- Stem på kandidaterne / Helsides annoncen – Nogle kandidater synes det var for lidt med 300 

anslag. – Der kan fås de anslag ældrerådet har brug for, men det kommer bare til at koste mere. 
(Annoncen bliver det større) 

 

Tilforordnede 

- 4 på hvert valgsted skulle findes inden 1 september.  Der blev skrevet rundt til en masse 
organisationer, for at skaffe dem som tilforordnede. 

- Valgruppen stod for fotokopier af annoncen i kommunen – Flaskeautomater osv. 
- Valgruppen anbefaler at alle ældrerådsmedlemmer skal være med til at finde tilforordnede.  
- Borgerne blev informeret, og de kunne henvende sig på tlf. og mail – De kunne melde sig på et 

skema 
- De synes det var godt med et tilmeldingsskema –De fleste tilmeldinger foretrak Slagelse – Næste 

gang, kan tilmeldingsstedet lukke til det specifikke sted? – Besværligt med at flytte tilforordnede 
rundt efter ønsker. – Machform er godt som tilmeldingsværktøj.  

- Det lykkedes at finde 145 i alt. På trods af afbud og andre problemer. 
- Er 5 tilforordnede til hvert valgsted for mange? – Der var for mange på de mindre valgsteder, men 

de større passede antallet fint.  
- Et ønske til at dele tilforordnede med kommunalvalget 
- Indkaldelse til formandsmøde langt tidligere, for at sikre at alle har styr på alt. 
- Ved tilmelding skal vi vide om folk er vegetar eller har diabetes. 

 

Kandidater 

- Vellykket med at skaffe mange nye kandidater til ældrerådet. 
- Måden det blev gjort på, har muligvis skaffet nogle mindre engageret kandidater 
- Måske forkert tidspunkt at holde orienteringsmøderne – Kunne mad og frugt have hjulpet lidt på 

det? Tidspunktet burde måske rykkes til aften og efter spisetid. 
- I et større foredrag er det bedst at ligge sig op af pausen eller efter en pause, og ikke slutningen. 
- Orienteringsmøde hos AOF? Muligvis et godt sted at informere.  
- Ældrerådsformanden giver udtryk for om 15 i et ældreråd er det passende antal. 
- Temamøderne / Informationsmøderne burde være fra 16-18. Så folk kan nå hjem fra arbejdet 
- Tilmelding på hvis der skal bestilles mad. 
- Ønske til at kandidatlisten hænger inde i boksen. (Fik vi nej til i forhold til kommunalvalget) 



 

Valgkortet 

- Kunne godt have været mere fremhævet. – Var ikke tydelig nok. – Blev forvekslet med 
kommunalvalget. 

- Ønske om en side med kandidaterne der sendes sammen med valgkortet.  

 

Stemmesedler 

- Oplistet i alfabetisk ordenen med fornavn 
- Bedt kandidaten om selv at vælge by der skal stå på stemmesedlen 
- Nogle har gjort udtryk for at bogstaverne på navnene skulle have været større. Muligvis en tykkere 

skrift.  
- Enkelte har ønsket billeder på stemmesedlen 

 

Afstemning i borgerservice 

- Der blev ikke udleveret stemmesedler til borgere der var +60 automatisk. Hjalp ikke efter kontakt 
med lederen 

- Ældrerådet ønsker at der automatisk skal udleveres stemmesedler til ældrerådsvalget. 
- Ønske til at valgbussen der kører rundt, også skal kunne tage imod ældrerådsvalgs stemmer.  
- Ældrerådet ønsker en større bus, så de også kan være der, hvis det er det der kræves. 
- Folk havde det svært med kuverterne. – Ydrekuverten skal være mere tydelig, og lettere at adskille.  
- Kandidatlister var hængt op nede på borgerservice 

 

Valgsteder 

- Ens retningslinjer for hvor kandidatlisten hænger. 
- Problemer med antal af stemmesedler et enkelt sted. 
- Nogle tilordnede har gjort udtryk for at ting manglede 

 

Forplejning 

- Slet ikke ligeså godt, som det plejede at være. Det var væsentligt dårligere.  
- Der var ikke nok mad alle steder.  
- Smurt for alt for lang tid siden, var meget kedeligt om aftenen. 
- Ikke nok morgenmad. – Forventningen til morgenmad var rundstykker og ikke en croissant  
- Diabetes og vegetarkost manglede enkelte steder.  
- Mad var forsinket i op til en halv time og 3 kvarter.  
- Problemer med at maden blev kold.  

 

 



Diæter 

- Alle ville ikke have diæter.  
- Burde tilføjes til tilmeldingen 

 

 

Stemmeoptællingen 

- I starten måtte stemmerne ikke offentliggøres, men de endte med at blive det. 
- Der er enighed om i valggruppen at valgresultatet skal offentliggøres 

 

 

Færgen 

- Alt for tidligt ud med 5:45 – Valgformanden behøver ikke møde klokken 6 på Agersø og Omø 
- Hjemad ved 20:30 var alt for tidligt, og kunne ikke nås. 

 

Stemmeprocenten 

- Bekymring for om stemmer er gået tabt, da der har været problemer med at stemme hos 
borgerservice 

- Det skal drøftes om det er værd at bruge pengene på de sidste cirka. 1.200 stemmer, som et 
fremmødevalg gav. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


